

國立交通大學社團入口網站個人資料使用宣告

107 年 7 月 1 日訂定

依個人資料保護法(以下簡稱個資法)第 8 條規定，公務機關或非公務機關依第十五條或第十九條規定向當事人蒐集個人資料時，應明確告知當事人下列事項：

- 一、公務機關及非公務機關名稱：國立交通大學課外活動組
- 二、蒐集之目的：依照個資法之特定目的**第一 0 九項教育或訓練行政**為目的，設置校園學生社團及自治團體管理系統(社團入口網)。
- 三、個人資料之類別：依個資法個人資料之類別包含
 1. C○○一 辨識個人者。(包含社團成員姓名、科系、學號、電子郵件及社團指導老師之姓名、職稱、戶籍住址、通訊地址、住家電話、行動電話、電子郵件)
 2. C○○二 辨識財務者。(社團指導老師金融機構帳戶之帳號與戶名)
 3. C○○三 政府資料中之辨識者。(社團指導老師身分證統一編號或居留證號碼)
 4. C○一一 個人描述。(社團指導老師生理性別、出生年月日)
 5. C○三三 移民情形。(社團指導老師國籍、居留證明文件)
 6. C○三八 職業。(社團指導老師就業情形)
 7. C○五二 資格或技術。(社團指導老師專業證照)
 8. C一一六 犯罪嫌疑資料。(社團指導老師性侵害加害人登記資料查閱)
- 四、個人資料利用之期間：網站存續期間
- 五、個人資料利用之對象：社團負責人、網管成員及課外活動組
- 六、個人資料利用之地區：網站所在之區域
- 七、個人資料利用之方式：網路、電子郵件、書面
- 八、當事人依個資法第三條規定得行使之權利及方式：學生會員可透過登入本網站查詢、列印、複製、修改、關閉部分或全部個人資料，並可向本網站管理員要求刪除內容。
- 九、當事人得自由選擇提供個人資料時，不提供將對其權益之影響：各社團及有關人員填寫完整且詳實的內容，如填寫不全將影響其請領經費補助、舉辦社團活動、申請課外證明、聘任指導老師…等相關權益。

National Chiao Tung University Club Portal

Statement on Use of Personal Information

Effective on July 1, 2018

Pursuant to Article 8 of the personal information of the Personal Information Protection Act (hereinafter referred to as "PIPA"), when a government agency or non-government agency collects personal information from the subject according to Articles 15 or 19, it shall precisely disclose the following information to the subject:

1. Name of the government or non-government agency: National Chiao Tung University Extracurricular Activity Division.
2. Purpose of collection: To establish the management system of the student clubs and student self-governing bodies (club portal) for the specified purpose in No. 109, Education and Training Administration, under the PIPA.
3. Classification of personal information: Under the PIPA, the types of personal information include:
 - (a) C001 Type for identifying individuals (Including the name, department, student ID no. and email address of the club member; name, title, permanent address, mailing address, home phone number, mobile number and email address of the club advisor)
 - (b) C002 Type for identifying finances (financial account number and account name of the club advisor)
 - (c) C003 Type for identifying in government data (ID no. or ARC no. of the club advisor)
 - (d) C011 Individual description (biological gender and date of birth of the club advisor)
 - (e) C033 Immigration (nationality and alien residence document of the club

advisor)

(f) C038 Occupation (employment status of the club advisor)

(g) C052 Qualifications or techniques (professional licenses of the club advisor)

(h) C116 Data relating to suspect of criminal offence (inquiry into the sexual offense records of the club advisor)

4. Duration of use of personal information: For as long as the website exists
5. Users of personal information: Club representatives, website administrators and Extracurricular Activity Division
6. Area of use of personal information: Location of the website
7. Method of use of personal information: Online, email or in writing
8. The subject may exercise the rights in the following methods pursuant to Article 3 of the PIPA: Student members may look up, print, copy, modify and suspend part or all of their personal information by logging onto this website, and they may request the website administrators to delete their information.
9. Although the provision of personal information is on a voluntary basis, there are effects to rights when not provided: Each club and its related members shall submit their complete and accurate information. Incomplete submissions will affect the rights to the grant of allowances, approval of club events, applications for transcript of extra-curricular activity records, appointments of club advisors, etc.